

臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 111 學年度第 1 學期

五年級(Grade 5)第二次段考通知

- 一、**11/18 (五)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**11/24 (四)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**11/25 (五)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
11/18 (五)	上午 8:40 上午 9:20	英文 Reading	Lesson 1 (<u>Double Dutch</u>) Skill: Sequence of Events Lesson 2 (<u>Quest for the Tree Kangaroo</u>) Skill: Cause and Effect Lesson 3 (<u>Old Yeller</u>) Skill: Understand Characters Lesson 4 (<u>Everglades Forever</u>) Skill: Author's Purpose
	上午 9:35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lesson 1, 2, 3, & 4: vocabulary meaning, synonyms, parts of speech, used in context (study the clue sheets, tests, online HW) <u>Language Arts</u> : Unit 3.1~3.15 <u>Vocabulary</u> : Lessons 6~10
11/24 (四)	上午 8:20 上午 9:20	國語 Chinese	第五課~第九課、統整活動(二)
	上午 9:35 上午 10:15	社會 Social Studies	Topic 5 Lesson 1 The Huang Valley Topic 5 Lesson 2 The Zhou Dynasty Topic 5 Lesson 4 The Unification of China Topic 5 Lesson 5 The Han Dynasty Expands Topic 5 Lesson 6 Han Society and Achievements
11/25 (五)	上午 8:20 上午 9:20	數學 Math	第四單元到第七單元第二節(課本 p.43~p.91)
	上午 9:35 上午 10:15	自然 Science	<u>Topics</u> : Earth Systems, Earth's Water <u>Textbook</u> : Topic 3 Lessons 1-3, Topic 4 Lessons 1-3 <u>Content Covered</u> : Earth Systems (Geosphere, Biosphere, Atmosphere, Hydrosphere), Interactions Between Earth Systems, Layers of the Geosphere, Layers of the Ocean, the Water Cycle, Layers of the Atmosphere, The Greenhouse Effect, Distribution and Properties of Earth's Water

- 11月23日、24日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 11月18日、25日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Nov. 23rd, 24th; after-school care is as scheduled.

After-school classes and after-school care are as scheduled on Nov. 18th, 25th.

